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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Miért nem tájékoztatják a Földhivatalokat a „bejelentésük” utóéletérő l?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A parlagfűvel szennyezett területekrő l szóló bejelentések utóélete kapcsán már több alkalomma l
fordultam Önhöz . Azonban jelen írásbeli kérdésemben egy újabb problémát szeretnék felvetni ,
melyről jelzés a közelmúltban érkezett felém . Mint az közismert a Földhivatalok „hivatalból ”
végzik a parlagfűvel szennyezett területek felkutatását, majd a bemért adatokat továbbítják a
tulajdonos nevével a Növényvédelem részére . A hozzám érkezett jelzések alapján nem érthető ,
hogy a Növényvédelem miért nem tájékoztatja vissza a Földhivatalt, hogy az általa bemért é s
jelezett területen a Növényvédelem mikor . milyen intézkedést rendelt el, illetve hajtott végre . Ennek
következtében a Földhivatal nem tudja, hogy történt-e egyáltalán intézkedés a jelzett parlagfűvel
fertőzött területen és a területeket járva nem tud visszaellenőrizni sem, hiszen számára ismeretlen ,
hogy mikortól és milyen változást kellene tapasztalnia.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Hogy fordulhat elő a fent említett probléma? A Növényvédelemre nem vonatkozik az a
kötelezettség, hogy vissza kell jeleznie a „bejelentést” tev őnek, adott esetben a
Földhivatalnak?
Ellenőrzi-e valaki a Növényvédelmet az ilyen jellegű ügyekben?
Megfelelőnek tartja-e miniszter úr, hogy a Növényvédelemnek 1 év áll rendelkezésére a
büntetés kiszabására? Véleményem szerint ennyi id ő elfogadhatatlanul hosszú, ami ne m
védhető azzal, hogy a Növényvédelemnek a parlagfű virágzási hónapjaiban van a legtöb b
feladata, illetve sok munkatárs megy ebben az id őszakban szabadságra .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . december 9 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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